
 
 

 

 

PROTOKOLL 

fra styremøte 7/2015 i 

Nord-Norge Travforbund (NNTF) 

 

Tid: Torsdag 10.12.15 Kl. 2000  Sted: Telefonstyremøte 

Innkalt av: Mia Bremer 

Ordstyrer: Jan-Ottar Østring Referent: Mia Bremer 

Deltakere: Jan-Ottar Østring, Eva Kristine E. Bjørnstad, Bjørge Pedersen, Else Bersvendsen, 

Maren Bustadmo, Toralf Nystad og Mia Bremer. 
 

  

   Sak 1 Gjennomgang av protokoll fra styremøte 6/2015 og referat fra Høstkonferansen  
Mia Bremer gjennomgikk protokollen og orienterte om stillingen/utfallet av de enkelte saker. 
 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

Sak 2 Behandle innkommen søknad om anleggsmidler 
Midt Finnmark Travlag har innkommet med søknad om anleggsmidler til banen i Lakselv.  
Styrets anbefaling er at gå for en bra treningsbane, men øker aktiviteten og hestepopulasjonen så ser vi 
muligheten for at MFT kan sende inn ny søknad for å bygge ut til løpsbane. 

 

Vedtak: Styret har vedtatt å støtte at det bevilges penger til toppdekke, til en treningsbane i 
Lakselv. 

Sak 3 Terminlista for 2016. 
Endelig terminliste fastsattes. 
 

Vedtak: Endelig terminliste for 2016 sendes til DNT fredag 11/12. 

Sak 4 Eventuelt 

 Det samlede utbyttet for NNTF for Folkehesten 2015 er 3900kr 
Vedtak: NNTF kjøper 10 st nye andeler i Folkehesten Nord-Norge med NNTF som verver. 

 

 Trond Klepp, Volda, har sendt en skrivelse til NNTF for å undersøke hvor mange som er interessert i å 
få frem en lovendring ang aldersgrensen for varmblodstraver. Den er i dag på 12 år for 
varmblodstravere og 15 år for kaldblodstravere, men mener at den grensen bør være likt på 15 år for 
begge raser. 
Vedtak: NNTF støtter saken. 

 
 

   

 

 
Mia Bremer 

Referent 
 


